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Geachte lezer van de nieuwsbrief van de Coöperatie Duurzaam Didam (CDD),  
 
Op 4 mei hebben we u op de hoogte gebracht van de ontwikkelingen van de afgelopen tijd. 
In de laatste Bloemenbuurtkrant (nr 20) vindt u ook twee pagina’s met CDD informatie. 
Hieronder de verdere ontwikkelingen.  
 
In deze nieuwsbrief: 

- Van het bestuur 
- Per speerpunt de ontwikkelingen: 

o Energie, transitie en besparen: 
▪ Warmtenet 
▪ Voorloperproject 
▪ Vragenlijst woningverduurzaming 

o Groen, leefbaarheid en biodiversiteit: 
▪ Plantenasiel 
▪ Rozenstraat 
▪ Tegelwippen 

o Sociaal, sociale samenhang koop-huur, jong-oud: 
▪ Weggeefkast 
▪ Koffie inloop 

 
 
Van het bestuur 
Het bestuur heeft zich in april en mei bijgeschoold. De gemeente had Fakton Energy uit 
Rotterdam uitgenodigd om ons bij te praten over de financiële kanten van een warmtenet 
(businesscase) en de gevolgen van ingrepen op het financiële model. Pam Engwirda en Jorn 
Mieras van Fakton hebben ons en enkele beleidsambtenaren op 17 april wegwijs gemaakt in 
het businessmodel van warmtenetten in het algemeen, en ze hebben ons het model van 
Firan laten zien. Dat mochten we helaas niet meenemen om verder te analyseren en mee te 
rekenen.  
Op 8 mei hebben dezelfde personen ons verschillende manieren laten zien waarop je een 
warmtebedrijf kunt organiseren en welke partners daar dan bij betrokken kunnen zijn. Voor 
ons als bestuur waren beide middagen waardevol.  
Omdat we meer inzicht wilden in deze twee onderwerpen zijn we ook nog een ochtend op 
bezoek geweest bij het Warmtebedrijf Oost Wageningen (www.warmtebedrijfwow.nl), waar 
Theo de Bruijn ons heeft verteld hoe zij in Wageningen de zaak hebben georganiseerd en 
hoe hun businesscase eruit ziet. Van Theo hebben we ook de excell bestanden gekregen met 
hun berekeningen. Die gaan we de komende tijd bestuderen en we zijn voornemens om na 
de vakantie onze expertise met geïnteresseerden te delen.  
 
 
  

http://www.warmtebedrijfwow.nl/
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Didam op stelten 
 

Tijdens Didam op stelten op 4 juni heeft het bestuur vanuit 
een kraam in de Spoorstraat onze duurzaamheidsmissie onder 
de aandacht gebracht van het publiek. We hebben 
interessante gesprekken gevoerd en er was veel belangstelling 
voor de douchetimer van het waterschap.  
 
 
 

 
 
 
 

 
 
Hieronder per speerpunt van onze Coöperatie de ontwikkelingen 

 
 
Warmtenet 
Zoals hierboven al gemeld hebben we ons vooral laten bijscholen. Onze uitgangspunten voor 
deelname aan een warmtenet zijn ongewijzigd:  

- Zo laag mogelijke kosten voor de deelnemers. 
- Volledige transparantie in de kosten en regelingen voor de deelnemers.  
- De coöperatie (CDD) krijgt (mede)zeggenschap via deelname in een warmtebedrijf. 

Op 13 juli spreken we de wethouder weer over de vorderingen. 
 
Voorloperproject 
Gesprekken met mogelijk geïnteresseerde bewoners die aan het tracé van het warmtenet 
liggen zijn nog gaande. Het is nog steeds de bedoeling om vijf voorlopers voor augustus aan 
te sluiten, samen met de laatste huurwoningen van Plavei.  
 
Vragenlijst woningverduurzaming 
De online vragenlijst woningverduurzaming is door 54 leden en door 8 niet-leden ingevuld, 
waarvoor onze dank. De uitgebreide resultaten zullen we na de vakantie in een speciale 
nieuwsbrief toesturen.  
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Plantenasiel 
 

Het in april geopende plantenasiel wordt intensief 
gebruikt. We zien dat er veel planten gebracht worden 
die dan weer vrij snel weg zijn. Het lijkt er wel op dat 
planten meenemen gemakkelijker is dan planten of 
stekken neerzetten! In de zomermaanden zal het 
minder gebruikt worden omdat verplanten dan lastiger 
is, maar we hopen dat het in het najaar weer volop in 
bedrijf zal komen.  
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Rozenstraat 
De aangeplante stroken met vaste planten lijken goed 
aan te zijn geslagen. De eerste soorten bloeien al. Door 
de werkgroep Groen is een appgroep aangemaakt met 
daarin  buurtbewoners die de perken onkruidvrij zullen 
houden. 
 
Tegelwippen 
Tegels in de tuin kunnen handig zijn, maar ze zijn slecht voor de vogels en de insecten zoals 
vlinders en bijen. Bovendien worden tuinen waar veel tegels liggen in de zomer warmer dan 
tuinen met planten.  
Om bewoners te stimuleren om meer groen en minder tegels in de tuin te hebben, is het 
begrip ‘tegelwippen’ ingevoerd. Haal zoveel mogelijk tegels uit je tuin en vervang die door 
planten. Op de officiële website kun je inspiratie opdoen (https://www.nk-
tegelwippen.nl/inspiratie-projecten/ ) 
De gemeente Montferland heeft zich aangemeld voor het NK-Tegelwippen, waarin we het 
als gemeente opnemen tegen Lochem. In ’s-Heerenberg is al een actiedag geweest. In Didam 
organiseren we samen met de gemeente een tegelwip-actiedag op zaterdag 23 september.  

https://www.nk-tegelwippen.nl/inspiratie-projecten/
https://www.nk-tegelwippen.nl/inspiratie-projecten/
https://www.nk-tegelwippen.nl/rivalen/
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Park  
De definitieve plannen voor het nieuw aan te leggen park aan de Goudsbloemstraat en 
Rozenstraat zijn in april gepresenteerd. Zodra het appartementencomplex van Plavei klaar is 
zal met de aanleg worden begonnen. Het plan is om voor het einde van dit jaar het park 
aangeplant te hebben. 
 

 
 
 
Weggeefkast 

De weggeefkast in het laantje bij de 

kinderboerderij wordt veel gebruikt. Het idee 

van een weggeefkast is om mensen die weinig 

te besteden hebben te ondersteunen met 

dagelijkse producten, die ze uit de kast mogen 

meenemen. Bewoners die het wat beter 

hebben zetten houdbare producten in de kast. 

We zijn bezig een duurzamere kast te maken 

en zullen de huidige dan vervangen. 

 
We hopen dat mensen, die het financieel wat 

beter hebben, de kast blijven vullen met 

(houdbare) spullen die ze kunnen missen. 

Denk aan zeepproducten, tandpasta, voedsel 

in blik, maandverband etc.  

Hiernaast de spelregels zoals ze op de kast 
hangen. 
 
 
Koffieochtenden 
Nog steeds organiseren we elke vrijdag, van 10-12 uur een gelegenheid om gratis koffie te 
komen drinken in de Kinderboerderij op de hoek van de Polstraat en de Leliestraat. Kom 
gerust langs voor een kopje en een praatje! 
We hebben besloten om in de vakantieperiode dicht te gaan. In ieder geval van 14 juli tot en 
met 1 september is de koffie-inloop gesloten. In september willen we groots heropenen.  
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Tot slot 
Hieronder in het kort waar we als Coöperatie Duurzaam Didam aan werken: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Wilt u meedenken of een bijdrage leveren aan de Coöperatie Duurzaam Didam of een van de 
werkgroepen, laat het ons weten. Ook als u niet veel tijd hebt. Vele handen maken licht 
werk.  
Ons mailadres is: info@duurzaamdidam.nl .  
 
Op onze website staat ook veel informatie en kunt u ook de eerdere nieuwsbrieven 
teruglezen: www.duurzaamdidam.nl  
 
De volgende nieuwsbrief komt na de zomer. We wensen iedereen een fijne vakantietijd.   
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Het bestuur: 
Peter de Rooij (penningmeester,  Jaap van der Veen (algemeen bestuurslid), Fer Coenders 
(voorzitter) en Henk Tomas (secretaris). 
 
 

mailto:info@duurzaamdidam.nl
http://www.duurzaamdidam.nl/

